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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: La Solana 

 Data: dimarts 16 de juliol de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Parc de la Solana 

 Regidor/a de barri: Eunice Martin 

 Assistents a la reunió: 43 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Eunice Martín: regidoria de barri de la Solana, regidoria de Serveis 

Socials, regidoria de Salut Pública i Consum 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental, Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Mónica Julià: regidoria de Medi Ambient i Benestar Animal 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Seguiment de les accions al barri 

C. Punts d’actualitat municipal 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de barri, Eunice Martin, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Seguiment de les accions al barri 

La regidora de barri, Eunice Martin, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, com la reposició de papereres al carrer del Sol o la neteja 

dels contenidors, i quines es troben previstes futurament, com l’arranjament 
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de voreres i vies aixecades a la carretera de Barcelona o la remodelació de 

parcs al barri. 

 

C. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 

construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: es queixa de la poca presència policial al barri, especialment al Parc de la 

Solana durant les nits. Demana més poda als arbres del parc, i proposa 

papereres específiques pels excrements de gossos. 

E.G2.: s’explica que la policia atèn a la ciutadania, però es prioritzen casos 

d’emergència o amb risc de seguretat per la ciutadania, tot això comptants els 

efectius disponibles durant el servei. S’està treballant per reforçar aquest servei 

amb la substitució dels agents a la central de trucades per personal administratiu, 

així com el reforç al torn de tarda, que es detecta com el més nombrós en quant 

a actuacions. Pel que fa a la poda del parc, es passa nota a l’AMB que és qui 

gestiona el manteniment d’aquell espai. Actualment es descarta les papereres 

específiques, el que cal és un major i millor ús de les existents. 

V: demana que s’afegeixin els patis dels instituts als projectes de renaturalització. 

E.G.: es considera una proposta molt interessant, tot i que es remarca que els 

instituts són propietat i competència de la Generalitat i l’actuació no és tan 

inmediata. Tanmateix es traslladarà la proposta. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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V: proposa estudiar un bus directe a la Gran Via i una línia de connexió amb el 

Vallès. 

E.G.: de moment no s’ha treballat aquesta proposta, però es proposa obrir 

negociacions per posar un servei d’autobus a la platja durant la temporada 

d’estiu. 

V: opina que el cost de l’escola municipal de música és massa elevat. 

E.G.: s’explica que l’elevat cost es deu principalment al servei gairebé en 

exclusiva de les sessions, i que un dels objectius de la recaptació de la zona 

blava és poder reduir el cost d’aquest servei. 

V: destaca l’incivisme a la ciutat en quant als excrements dels gossos. 

E.G.: explica que properament es portarà a consulta la nova ordenança municipal 

de benestar animal, on s’inclou la possibilitat d’implantar el cens per ADN caní, 

per tal d’aplicar sancions específiques per mostres recollides al carrer. 

V: destaca la perillositat de la circulació de patinets i bicicletes per la vorera, així 

com altres actes com l’accés al parquing de l’Avinguda Argentina en sentit 

contrari o l’estacionament de motos sobre les voreres. 

E.G.: explica que cal implantar la circulació a 30 a tota la ciutat, de manera que 

els vehicles de mobilitat personal circulin per la via. Sobre les motos, cal buscar 

solucions que afavoreixin l’estacionament sense perjudicar el trànsit dels 

vianants. 

V: mostra la seva satisfacció per l’augment de l’estat de neteja a la ciutat. 

Proposa estudiar construir aparcament soterrat sota el parc Mercè Rodoreda, ja 

que el barri necessita solucions d’aparcament. Reclama que molts conductors 

no vigilen el pas de vianants quan fan l’stop del carrer Sant Felip Neri. Reclama 

també que al seu carrer hi ha una placa amb el nom malament, fet que confón 

sobretot als repartidors. 

E.G.: l’aparcament sota el parc no és viable ja que allà abaix hi ha un col·lector 

d’aigües. Es passarà nota de l’stop i de la placa del carrer. 

V: es queixa de les olors que pugen dels contenidors davant de l’Avinguda 

Argentina, 83, especialment en èpoques de calor. Va fer una instància demanant 

la recol·locació i no va rebre resposta. 
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E.G.: s’estudiarà la reubicació dels contenidors. Tanmateix, es demanarà reforç 

de neteja dels contenidors per reduir les olors. 

V: explica que hi ha moltes panerol·les al carrer Brasil, i afegeix els contenidors 

del carrer Colòmbia al llistat de contenidors amb males olors. S’afegeix al reclam 

del control policia i es queixa de la poca oferta juvenil a la ciutat. 

E.G.: es prèn nota de les actuacions necessàries per les panerol·les i els 

contenidors. En quant a l’oci juvenil, s’explica que actualment l’Ajuntament té el 

repte de donar resposta a una necessitat, l’oci (sobretot nocturn), que abans es 

donava a través dels negocis privats. Des de l’Ajuntament, i des de l’equip de 

Joventut en concret, ja s’ha treballat per dotar de contingut el calendari anual de 

l’Espai Jove, s’ha realitzat la Festa Jove, s’han programat sortides d’aventura i 

acampades gratuïtes, etcètera. De cara al futur, l’aposta de l’Ajuntament és dur 

a terme el projecte de l’Ateneu Jove, actualment ja en fase de treball amb l’Àrea 

Metropolitana, de manera que es pugui tenir llest el projecte de cara al final de 

mandat. 

V: afegeix el parc Salvador Allende a la llista de zones que ocupen els joves i 

molesten als veïns. Demana més neteja a la zona, ja que fins i tot s’ha trobat 

persones defecant al parc. Demana revisar als industrials (vidreries, 

marmoleries...) de la zona per detectar mancances d’insonorització i ventil·lació 

d’aquests espais. 

E.G.: es prèn nota de les demandes. 

V: explica que hi ha una paperera que es va cremar al parc Salvador Allende fa 

tres anys i encara no s’ha reposat. També hi ha una senyal de trànsit caiguda. 

E.G.: es recull la demanda i es demanarà la reposició d’aquests elements. 

V: demana la possibilitat d’instal·lar un pipican en condicions al barri. 

E.G.: explica que el nou projecte de la Solana, en conjunt amb l’Àrea 

Metropolitana, inclou l’estudi d’incorporar una zona de correcan al final de 

l’aparcament de l’Avinguda Argentina. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 
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